



## 磁力共振檢查須知

# PREPARATION FOR MRI

Appointment is required.

必須預約。

Please ask the patient to bring along previous imaging films and reports for reference.

請攜同相關檢查之舊片及報告以作參考。

MRI is safe and there are no known hazards. However, if your patients have the following implants/ conditions, they are potentially hazardous and may interfere with the MR examinations. Please inform our staff before examination.

磁力共振掃描是安全的，沒有已知的危險。但是，如果有以下情況或具有潛在危險性的植入物，請在檢查前通知我們的工作人員。

- intrauterine contraceptive devices (IUCD) 子宮環
- cardiac pacemakers / implantable cardiac defibrillators 心臟起搏器/植入式心律去顫器
- cerebral aneurysm clips 腦動脈瘤夾
- prosthetic heart valves 人工心瓣
- cochlear implants 人工耳蝸/助聽器
- neurostimulators 神經刺激器
- shrapnel 金屬碎片
- ocular metal foreign body 眼部金屬碎片
- implanted perfusion pump 內植灌注泵
- orthopaedic prosthesis 骨科植入物
- surgical clips 手術夾
- dental implants or braces 種牙/牙箍
- tattoos 紋身
- other metallic implants or prosthesis 其他金屬矯型植入物
- pregnant or maybe pregnant 懷孕或可能懷孕

Avoid wearing make-up on the day of examination.

檢查當天，請不要化妝。

Fasting Arrangement: For those patients having abdominal scan or required sedation, fast for at least 4 hours before the examination. For those having Magnetic Resonance Cholangiopancreatography (MRCP) patients, please fast for at least 8 hours before the examination. For others, there is no need to fast before the examination unless instructed otherwise.

禁食安排: 如需接受上腹部檢查和需鎮靜的病人，請在檢查前至少 4 小時禁食。胰膽管造影 (MRCP) 的病人需於檢查前至少 8 小時禁食。其他檢查除另有說明外，無需禁食。

No need to stop your medications.

無需停止服用藥物。